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Platile catre furnizori care au venit de la autoritatea de reglementare au fost achitate

sau sunt pe circuitul de plata (ministru)

Platile catre furnizori care au venit de la autoritatea de reglementare au fost achitate sau sunt pe circuitul

de plata, pentru ca sunt verificate de catre autoritatea de reglementare, a declarat miercuri ministrul

Energiei, Virgil Popescu.

 

"Absolut toate platile care au venit de la autoritatea de reglementare sunt platite sau sunt pe circuitul de plata

pentru ca sunt verificate de catre autoritatea de reglementare. Estimam ca ne vom închide pe schema de

compensare în noiembrie, decembrie, ianuarie, februarie, deci practic pe schema de compensare, în jur de 2,5 - 3

miliarde, sub bugetul pe care l-am estimat. Toti acesti bani au venit practic din dividendul suplimentar al

Hidroelectrica", a mentionat Virgil Popescu, la finalul sedintei de Guvern.

 

În ceea ce priveste decontarile pentru anul acesta, ministrul Energiei a subliniat ca au început sa se depuna cererile

pe luna aprilie.

 

"Au început sa se depune cererile pe luna aprilie. Asteptam sa finalizam luna aprilie care probabil va fi în perioada

imediat urmatoare, ca sa vedem estimarea aprilie - ce am estimat - fata de realitatea lunii aprilie, dupa care vom lua

o decizie, vom veni si vom spune public. Au început depunerile de o saptamâna de cereri pe luna aprilie, pe

platforma Autoritatii de Reglementare, ele sunt verificate si apoi ce este verificat ne este transmis spre plata. (...)

Vom avea cu certitudine pe rectificarea bugetara o parte din bani pentru a face platile pentru lunile care urmeaza,

din aprilie, mai, iunie", a mai spus Virgil Popescu. 
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